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Zdecydowanie nie wyszedł debiut Paulo Fonseci w Romie. Zespół

Portugalczyka tylko zremisował z nisko notowaną Genoą, która jest

zdaniem wielu ekspertów jednym z kandydatów do walki o utrzymanie (jak

w tamtym sezonie). Opinię na temat Fonseci wydał dla 

tuttomercatoweb.com słynny trener, Mircea Lucescu, a więc jego

poprzednich na ławce Szachtara Donieck. 

- Dla mnie jest niewiadomą. W Szachtarze korzystał z mojej pracy. Teraz przychodzi

piękne, musi udowodnić swoje zdolności i zbudować grę. Musi stworzyć zwycięski

system. Jest młody i ma wszystko by móc to zrobić, jednak nie może być oceniany

przez pryzmat tego co zrobił w Szachtarze, gdyż korzystał z mojej pracy i mojej

drużyny, która była zdyscyplinowana i wiedziała co robić. Gdy zaczął próbował grać

inaczej, ale potem zainterweniował prezydent i powiedział mu, że musi grać tak jak

grał wcześniej zespół u mnie. I to funkcjonowało. Zatem, Fonseca korzystał z mojej

pracy. W Romie z kolei będzie musiał realizować swoje pomysły.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

